

Anti-allergen set

Kit Antiallergéniques



araven

FOOD SAFETY INNOVATION

Food storage container with purple lid and anti-allergen set

Bac à couvercle violet et kit anti-allergènes



Large capacity, 30-litre, polypropylene food storage containers with lid for food transport and anti-allergen utensils.

Thanks to their purple colour the utensils can be quickly identified by staff.

Allows raw materials classed as potential allergens to be stored with full guarantees, preventing cross-contamination. Allows safe storage of all the utensils that are used exclusively for handling potentially allergenic foods.

Bac grande capacité, de 30 litres, avec couvercle en polypropylène pour le transport alimentaire et ustensiles anti-allergènes.

La couleur violette permet aux employés l'identification rapide des ustensiles.

Ce produit permet de conserver avec toutes les garanties les matières premières cataloguées comme potentiellement allergènes et d'éviter ainsi les contaminations croisées. De même, il permet de stocker en toute sécurité tous les ustensiles utilisés exclusivement pour la manipulation d'aliments potentiellement allergènes.



6x

Ref. **61172** / 30L
530x396xh159 mm



Side handles, with fasteners for easy handling and transport.

Poignées latérales, à fermeture pour en faciliter la manipulation et le transport.

16x



35cl

Ref. **61376**
ø60xh230 mm



Cutting diameter mark
Marque de coupe

6x

Ref. **60103**
304x204xh19 mm



6x

Ref. **60102**
404x304xh24 mm



4x

Ref. **60101**
504x304xh34 mm



4x

Ref. **60858**
604x404xh24 mm



3x

Ref. **60859**
604x404xh34 mm



Non-slip
Appuis antidérapants

Anti-allergic Kit
Kit Antiallergéniques



4x

Ref. **68001** 30L · 530x396xh159 mm

+



404x304xh24mm

+



35cl · ø60 x h203mm

ARAVEN S.L.

Polígono Industrial San Miguel
Río Martín nº 6 · 50830
Villanueva de Gállego, Zaragoza (Spain)
T. (+34) 976 46 52 00

ARAVEN EQUIPMENT, LLC.

3325 N.W. 70th Avenue
Miami, Florida 33122-1332 (USA)
T. (+1) (305) 777 - 7498
F. (+1) (305) 777 - 7499

ARAVEN EQUIPMENT, S.A CV

Calzada Vallejo 1361 Bodega G
Col. Nueva Industrial Vallejo
Alcaldia Gustavo a Madero
07700 Ciudad de México (México)
T. (+52) 5202 32 07/ 5202 27 62

www.araven.com

[f](#) [t](#) [in](#) [v](#) [w](#)

araven
om

PASSION TO INNOVATE